
 

   REFERAT FRA HOVEDSTYREMØTE 06.06.18 
Tilstede: Per Øhlckers, Camilla Stridsklev, Svein Jacobsen, Einar Drabløs, Nina 

Kolberg og Kirsten Larsen. 

1. REFERAT FRA SISTE MØTE 

Referat fra Hovedstyremøte ble godkjent. 

 
2. SPORTSLIG STATUS FRA GRUPPENE 

Orientering: I Tiomila ble herrelaget nr. 13 og damelaget nr. 29.  Ingen Tyrving-utøvere 
ble tatt ut til EM.  Oda Sikkeland er hjemmeværende reserve til Jr.VM.  Oda tok sølv i 
jr.NM sprint og Karl Fremstad ble nr. 7 i seniorklassen.  Tyrving ble nr. 7 i mix-stafett. Stor 
deltakelse på o-løp.  Sterkt lag i Jukola-stafetten.  KM sprint/Ivar-o-løpet ble avholdt 
medio mai hvor Tyrving var arrangør.  Totalt 350 deltakere. Mange gode resultater. 

Friidrett: Amalie Iuel deltar i Diamond League på Bislett Games. I tillegg er det med 5 
utøvere i nasjonale forøvelser.  Bra NM stafetter med seks gull og en sølv.  Treningsleir i 
Spania med om lag 40 utøvere.  Espen Tønnessen slutter som trener for hoppgruppen. 

3. STATUS NY FRIIDRETTSSTADION PÅ RUD 

Ingen avgjørelse er fattet.  Saken skal behandles i Formannsskapsmøte 19. juni. 

4. STATUS KLUBBHUSET  

Det har vært avholdt vaskedugnad.  Det er laget en plan for oppussing og vedlikehold.  
Det må legges frem et budsjett for styrets godkjenning. 

5.  RAPPORT FRA DAGLIG LEDER 

a. Svein redegjorde for status i arveoppgjøret etter Ivar Opsahl.  Forslag til 
vedtekter ble behandlet med mindre endringer.   
 

6. REGNSKAPSRAPPORTER PR 31.05.18 

Hovedstyret tok de utsendte regnskapsrapportene til etterretning. 

Per og Einar kontakter Morten Haave ang fremdrift når det gjelder boken til Tyrvings 100 
års jubileum i 2022. 

7. STATUS POLITIATTESTER 

Arbeidet med å få oversikt hvem som har gyldig politiattest er igangsatt.  Kirsten 
kontakter Anne Kristine Norderud og Elin Marvik for oppdatering for gruppene. 

 



 
8. LOVFORSLAG OM INNSYNSRETT FOR BÆRUM IDRETTSRÅD FREMMET PÅ BIR’S 

ÅRSMØTE 14.03.18 
 
Lovforslaget etter mal fra Tyrving's lover fikk 5 stemmer og ble nedstemt. Styret enig i 
prinsippet om åpenhet, men støttet ikke forslaget. Intensjon om økt åpenhet ikke 
fulgt opp pr. 30. mai 2018, f.eks. er BIR's websider fortsatt tomme., 
se: https://barumir.klubb.nif.no/Sider/Hjem.aspx 
 

9. LOVFORSLAG OM INNSYNSRETT FOR AKERSHUS IDRETTSKRETS FREMMET PÅ AIK’S 
KRETSTING 26.04.18 
 
Lovforslaget etter mal fra Tyrving's lover fikk 20 stemmer og ble nedstemt. 
Per's presentasjon ligger på vår 
web: http://tyrving.idrett.no/10/hovedstyret/files/2018/05/Tyrving-AIK-Innsynsrett-
2604-2018.pdf 
 

10. EVENTUELT 
a. Etter pålegg fra Idrettskretsen må Tyrvings lover gjennomgås og rettes 

opp etter Idrettsforbundets lovnormer. Per spør Hasse Bergstrøm om han 
kan gjøre jobben. 

b. Tentativ dato for neste Hovedstyremøte settes til mandag 24. september. 

 

Kirsten Larsen 

Ref. 
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